

INDIAN INSTITUTE OF TECHNOLOGY (IIT) BOMBAY



CONTINUING EDUCATION & QUALITY IMPROVEMENT PROGRAMMES (CE & QIP)

Certificate

This is to certify that

Surita Maini

has participated in the one week CEP course, organized by SPFU Maharashtra under TEQIP-II, on

Innovation, Entrepreneurship and Incubators

conducted by IIT Bombay during March 14 - 18, 2017

Prof. Ravindra D. Gudi Professor-In-charge (CE & QIP)

No.CE&QIP/ME/I-64/2016-17/01

Prof. Milind Atrey
Course Coordinator

(See Overleaf for Course Contents)

2 9 14

No. 2017-011



苏蕊塔。麦妮 女士来自印度共和国,自2017年06月30日至2017年07月20日在中国北京参加了由中华人民共和

国国家发展和改革委员会应对气候变化司主办, 中华人民共和国国家发展和改革委员会国际合 作中心承办的"2017年第一期应对气候变化与绿 色低碳发展培训班",并修完全部课程,准予结

业、特发此证。



(Translation)

This is to certify that Ms. Surita Maini from the Republic of India has participated in The First Seminar on Climate Change and Green Low-Carbon Development 2017, sponsored by Department of Climate Change, National Development and Reform Commission, and organized by International Cooperation Center, National Development and Reform Commission, the People's Republic of China, from June 30th, 2017 to July 20th, 2017 in Beijing. She has successfully completed all the courses and is allowed to graduate.

National Development and Reform Commission
People's Republic of China
July 20th, 2017

1 7 4